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L'aprovació definitiva del Parlament es preveu per a Tabril vínent 

Delimitado Territorial traspassa el Bisaura 
del Rípollés a Osona i no modificará la Selva 

ALBERT REQUENA 
Girona.— La comissió de Deli-

mitació Territorial de Catalunya va 
aprovar ahir el canvi de comarca 
sol.licitat per quatre pobles del Bi
saura, subcomarca fins ara del Ri-
poIJés, que passaran a formar part 
de la comarca d'Osona. Tanma-
teix, la mateixa comissió denegá la 
sol.licitud de tres ajuntaments de 
la Selva que havien sol.licitat pas-
sar a formar part de la comarca del 
Girones. 

Segons l'acord de la cornissió 
de delimitado territorial els pobles 
de Sant Quirze de Besora, Vidrá, 
Montesquiu i Santa Maria de Be
sora deixaran de pertányer a la co
marca del Ripollés i passaran a for
mar part de la comarca d'Osona. 
Tanmateix, les pobíacíons d'A-
mer, Anglés i Caldes de Malavella, 
de moment, no podran passar a 
formar part de la comarca del Gi
rones i continuaran a la comarca 
de la Selva segons la decisió pre
via de la mateixa comissió. 

En aquest sentit, el dictamen 
encara no és definitiú ates que en
cara manca l'aprovació final de la 
nova delimitació territorial de Ca
talunya del Parlament. Aquest trá-
mit es preveu que pugui produir-se 
aquest mes d'abrll vinent. Abans, 
pero, aquesta proposta de la co
missió haurá de ser presentada i 
estudiada peí consell executiu de 
la Generalitat. 

El president del Consell comar
cal del Ripollés, Eudald Casades-
sús, manifestava en conéixer la 
noticia que aquesta «era una de 
les possibilitats que es podía 
desprendre pero el que és evi-
dent és que el Ripollés és la co
marca que en surt rnés perjudi
cada, mentre que el Bisaura 
considerem que a la Marga tam
bé en surtirá perjudicat. Tot i 
que en aquest darrer cas espe-
rem equivocar-nos». Tot just 
abans d'ahir, el Consell comarcal 
del Ripollés havia aprovat una pro
posta en la qual es demanava que 
els pobles del Bisaura «continui'n 
a la comarca perqué una decisió 

Eudald Casadessús, Josep Maria Puig i Manel Nono. 

contraria no ajuda gens a l'equi-
libri comarcal de Catalunya ates 
que el Ripollés perd pes especi-
fic tant.per nombre de pobles 
com d'habitants mentre que 
Osona, actualment la segona 
comarca mes gran del territori, 
haurá d'assumir quatre pobles 
mes». 

Per la seva banda, el president 
del Consell comarcal d'Osona, 
Joan Usard, manifesté que la deci
sió de la delimitació territorial de 
Catalunya «considerem que ha 
estat una bóna gestió perqué en 
definitiva s'ha respectat la vo-
luntat deis mateixos pobles que 
havien sol.licitat aquest canvi, 
la qual cosa significa mantenir 
l'autonomia municipal». CJsart 
no vol entrar en valoracions mes 
concretes pero coincideix amb Ca
sadessús quan indica que el Bisau
ra «dins d'Osona pot perdre el 

pes específic del Ripollés per
qué la comarca és mes gran». 

En relació a la situació d'Anglés, 
Amer i Caldes de Malavella que 
havien demanat de passar a for
mar part del Girones, el president 
del consell comarcal de la Selva, 
Josep Maria Puig, quan va assolir 
el carree «ja ho vaig fer-ho pen-
sant amb la unitat comarcal i 
nosaltres sempre hem comptat 
arrib aquests tres pobles, i el 
consell, en aquest sentit, ha ac-
tuat coherentment», segons que 
manifesté. Tanmateix, en conéixer 
la noticia no va fer valoracions 
concretes «perqué ern manquen 
elements de judici per conéixer 
el tema a fons tot i que conside
ro que l'autonomia municipal és . 
un punt important». 

Manel Nono, president del Con
sell comarcal del Girones, mani
festava sobre aixó que davant la 

sol.licitud deis tres pobles de la 
Selva «hi havia la de Caldes de 
Malavella que de cara al Girones 
hagués interessat perqué aquest 
poblé s'inclou dihs el triangle 
Ca ldes , Cassá , L lagostera , 
aqüestes dues del Girones, amb 
vineles d'unió importants». D'al-
tra banda, les obres viáries que es 
faran per unir Anglés i Amer amb 
Santa Goloma de Farners, «fan 
que aquests pobles, a la llarga, 
puguin teñir mes bones comuni-
cacio.ns cap a la Selva que Giro
na». L'alcalde d'Anglés, Josep 
Maria Feliu, va assenyalar que la 
denegació de la seva sol.licitud 
«no és per fer-ne un tema de 
vida o mort perqué soc poc op
timista amb el futur de les co
marques. Pero pensó que la Sel
va és una comarca artificial i els 
pobles que la configuren no te
ñen assumit el fet comarcal». 

Un cop s'hagi escollit el projécte 

Llagostera remodelara la 
pla^ de Catalunya de la 
poblado l'any vinent 

JOSEPHUS 
Llagostera.— Les obres de re-

modelatge de la placa de Catalu
nya de Llagostera podrien iniciar
se a comencament de l'any vinent, 
després que ja s'hagi decidit el 
guanyador del concurs d'idees 
que havia convocat l'any passat 
l 'A jun tamen t de la poblac ió. 
Aquest concurs s'havia establert 
amb caire restringit entre cinc 
equips redactors, i en una de les 
bases assenyalava'que el pressu-
post de les obres que contemples-
sin els respectius projectes per al 
remodelatge de la placa no podien 
superar els quatre milions de pes-
setes. L'adequació de la placa de 
Catalunya de Llagostera ha estat 
qualificada per l'Ajuntament com 
a «totalment necessária, a cau
sa de la seva infrautilització ac
tual». 

El projécte guanyador del con
curs d'idees, redactat pels arqui-, 
tectes Francesc Ragolta, P. Ro-
mans, Josep Birulés i Frederic 

Cabré, preveu la const rucc ió 
d'una font sortidor, una zona ele
vada enjardinada, unía zona verda 
amb la conservado de l'arbrat ac
tual, bañes, aparcaménts contro-
lats i una amplia zona de vianants, 
davant de la facana del Casino, 
que ha estat totalment renovada. 
Óegons que assenyala la memoria 
del projécte guanyador, «s'ha 
procurat mantenir l'equilibri ar-
quitectónic de totesles facanes' 
que donen a la placa, sobretot la 
del Casino, que és la mes desta
cada, per tal que s'hi puguin in
tegrar els diferents elements de-
coratius».. La facana d'aquesta 
entitat cultural llagosterenca será 
jl.luminada per diversos focus que 
aniran adossats ais fanals d'enllu-
menat públic del sector. 

Exposició pública 

El projécte sortirá aviat a exposi
ció pública, perqué els veíns afec-
tats per les obres puguin presentar 
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L̂  facana del Qasino, davant la placa de Catalunya, va ser restaurada 
recentment. (Foto JOSEPHUS). 

les seves al.legacions en el termini 
de quinze dies, encara que fonts 
municipals han assenyaiat que no 
es preveuen esmenes al projécte, 
perqué «és una millora notable 
no solament per ais ve'ms de la 
zona, sinó per a tot el-poble en 
general». 

D'altra banda, i segons que han 
explicat alguns comerciants de la 
placa, «l'Ajuntament está bus-

canC una alternativa per a ia ce
lebrado del mercat sétmanal en 
una altra zona del poblé durant 
el període en qué es facin les 
obres». En aquest sentit, es mos-
traven preocupats perqué «es par
la de treure'l definitivamént de 
la placa de Catalunya». Aquest 
extrem no há pogut ser confirrnat, 
encara que ja s'havia estudiat fa 
tres anys durant l'anterior legisla
tura, presidida per Josep Puig. 

Cassá aprova un 
pressupostperl989de 
mes de tres-cents vint-i-
dos milions de pessetes 

XAVIER ROMERO/ 
corresponsal 

Cassá de la Selva.— L'Ajunta
ment de Cassá de la Selva apro
va, de manera definitiva, el pres-
supost municipal per enguany, 
que puja a un t o t a l de 
322.327.000' pessetes. Votaren 
favorablement ais comptes mu
nicipals set regidors, tres ho fe-
ren en contra i un se n'abstin-
gué . D 'a l t ra b a n d a , f o r e n 
desestimades les al.legacions 
presentados per l'anterior secre
tan i altres funcionaris, en enten-
dre que aqüestes eren les matei-
xes que han presentat els darrers 
anys.. 

Peí que fa a jes partides, una 
tercera part del pressupost anirá 
destinat a la remunerado de per
sonal i la resta servirá per a la 
compra de béns corrents i ser-
veis, els iriteressos, inversions, 
aportacions al Consorci i la varia
do de passius financers. A mes, 
s'hi han d'incloure les despeses 
que supbsaran les remunera-
cions al personal de l'Hospital de 
Sant Josep i les que ocasionará 
l'emissora municipal. 

Un técnic i tres 
professors inauguren, 
avui, a Cassá un cicle 
de xerrades sobre la 
reforma educativa 

Jt .R. / 
corresponsal 

Cassá de la Seva.— Un técnic 
i tres professors intervindran, 
avui, a Cassá de la Selva en la 
primera de les xerrades-col.loqul 
sobre la reforma educativa, que 
organitzen l'associació de pares i 
el comité escolar del col.legi pú
blic Puig d'Arques d'aquesta po
blació. 

En l'acte, que tindrá lloc a dos 
quarts de deu del vespre al men-
jador del centre, hi participaran 
Jordi Blanc, director técnic de 
reforma educativa del Departa-
ment d'Ensenyament de la Ge
neralitat, i els professors Joan 
Oloriz, Xavier Besalú i Pere Cor
nelia. El col.loqui será moderat 
per Gilda Hollenberg, represen-
tant deis pares en el consell es
colar del col.legi. Actualment, a 
Cassá es projecta construir un 
institut per al qual ja s'han reser-
vat uns terrenys municipals. 

Els encarregats de 
concedir les «banderes 
blaves» a les millors 
platges es reuneixen a 
Lloret de Mar 

Lloret de Mar.— Els técnics 
mediambientals que participen a 
la campanya «Bandera blava», 
que distingeix anualment les mi
llors platges europees, es troben 
reunits des d'ahir fins diumenge 
que ve a Lloret de Mar, amb 
l'objectiu d'unificar els criteris 
d'actuació a l'hora d'aplicar les 
directivos comunitáries 

AJUNTAMENT DE 
CASTELL-PLATJA D'ARO IGironal 

EDICTE 
Área d'Urbanisme 

Aprovat inbialment peí Pie Municipal, en 
sessió celebrada el 24 de gener d'enguany, el 
projécte de Reparcel.lacio de l'ámbit modifi-
cat de la Unitat d'Actuació C.3 «El Carrilet» 
del pía general, redactat pds Servéis Técnics 
Municipals, s'exposa al públic peí termini de 
quinze dies, comptáts a partir de l'endemá 
de la seva pubücació en el Butlletí. Oficial de 
la Provincia. , 

Plat ja d 'Aro. a 8 de febrer de 1989 

L'ALCALDE: Anicet Clara 
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